

# 網上學習活動及網上個案研習

## e-Learning programmes and e-Quiz

為進一步減低2019冠狀病毒在社區擴散的風險，監管局取消了六月至八月期間以面授進行的持續專業進修大型講座。

為方便持牌人可隨時隨地學習，監管局一直就各種主題範疇製作「網上學習活動」及持續提供「網上個案研習」，讓持牌人能透過網上遙距學習來提升他們的個人專業水平及知識。

監管局最近推出了三個新的「網上學習活動」，分別為：一手住宅樓盤銷售地點的秩序、有關買賣或租賃泊車位，以及有關反洗錢及反恐怖分子資金籌集的網上學習活動。以上網上學習活動共吸引了約120人次參加。

「網上個案研習」則每兩個月舉辦一次，是一個模擬的物業交易的測試，反映持牌人在日常執業時遇到的事情。參加者需要在閱讀個案的背景及相關資料後，回答10-20條問題以獲取持續專業進修學分。2020年六月及八月份的「網上個案研習」分別吸引了約310及297人次參加。

詳情請瀏覽監管局網頁：

[www.eaa.org.hk/zh-hk/CPD-Scheme/e-Learning-programmes](http://www.eaa.org.hk/zh-hk/CPD-Scheme/e-Learning-programmes) 或  
[www.eaa.org.hk/zh-hk/CPD-Scheme/e-Quiz](http://www.eaa.org.hk/zh-hk/CPD-Scheme/e-Quiz)

To reduce the risk of the spread of COVID-19 in the community, all large scale face-to-face CPD seminars scheduled for June to August 2020 were cancelled.

To enable licensees to study anytime and anywhere, the EAA has been producing e-Learning programmes on various subjects and consistently providing e-Quiz for licensees to enhance their professional standards and knowledge through web-based distance learning.

Three new e-Learning programmes, namely one on order at first-sale sites of residential properties, one on sale and purchase or leasing of car parking spaces, and one on anti-money laundering and counter-terrorist financing, have been launched by the EAA recently. These new e-Learning programmes have attracted about 120 enrolments since then.

The e-Quiz is held every two months. It takes the form of a simulated property transaction, resembling a situation that a licensee may come across in everyday practice. After reading the case study and supporting materials, participants are asked to complete a quiz of 10-20 questions for getting CPD point. About 307 and 297 licensees participated in the e-Quiz in June and August 2020 respectively.

For details, please visit the EAA website:

[www.eaa.org.hk/en-us/CPD-Scheme/e-Learning-programmes](http://www.eaa.org.hk/en-us/CPD-Scheme/e-Learning-programmes) or  
[www.eaa.org.hk/en-us/CPD-Scheme/e-Quiz](http://www.eaa.org.hk/en-us/CPD-Scheme/e-Quiz)

